
Protokoll - Extra informationsmöte om stambyte

Datum: 12 mars 2025

Plats: Föreningslokalen, Brf Backaplan

Närvarande: Cirka 30 medlemmar samt styrelsen

1. Mötets öppnande

Ordförande Anna Svensson hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

2. Information om planerat stambyte

Styrelsen presenterade bakgrund, behov och planering kring ett kommande stambyte. Tre offerter

har tagits in och jämförts. Preliminär tidplan är att arbetet inleds hösten 2025 och beräknas pågå i

cirka 6 månader. Evakueringsmöjligheter och kostnader diskuterades.

3. Frågestund

Flera medlemmar ställde frågor kring tillfälliga boenden, badrumsstandard efter bytet och

kostnadsfördelning. Styrelsen noterade alla synpunkter för fortsatt planering.

4. Avslutning

Mötet avslutades kl. 19:45 med tack för visat intresse.


